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(СОЦИАЛЬНО-ФИЛОСОФСКИЙ АСПЕКТ) 

Марьяна ПАЛЬЧИНСКАЯ 

Одесский национальный морской университет, Украина 
 
В статье рассматриваются особенности информационного потенциала современного украинского общества. 

Информатизация украинского социума, даже на современном уровне, уже создает фундамент для перехода к 
стадии информационного общества. При определении приоритетных направлений информационной политики 
учитываются не только условия развития информационной сферы Украины  но и развитых стран. Приведенные 
аспекты обуславливают укрепление информационного потенциала нашей страны и стимулируют к активному 
участию государства в процессах по созданию информационного пространства, отвечающего требованиям 
современности.  
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TO A QUESTION ABOUT THE INFORMATION POTENTIAL OF MODERN UKRAINIAN SOCIETY 
(SOCIO-PHILOSOPHICAL ASPECT) 
The article discusses the features of the information potential of modern Ukrainian society. Informatization of the 

Ukrainian society, even at modern level, already creates the base for transition to a stage of an information society. At 
definition of priority directions of an information policy of Ukraine are considered not only conditions of development 
of information sphere of the country, but also feature of development of the developed countries. The resulted aspects 
cause strengthening of information potential of our country and stimulate to active participation of the state in processes 
to creation of the information field which is meeting the requirements of the present.  
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